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Protokoll	11-2020	fört	vid	styrelsemöte	med	Svenska	Pudelklubbens	Centralstyrelse		
den	8	september,	kl	19.00–22.00	via	videolänk	

	
Närvarande:		 Fredrik	Nilsson,	ordförande		
	 Lena	Petri,	vice	ordförande	
	 Freddie	Gudmunds	Dandemar	
	 Mona	Plånborg	Grenholm	
	 Sonja	Hagelberg		
	 Beatrice	Utterström	
	 Christina	Anehagen	
	 Anna	Johansson,	suppleant	
	 Malin	Hult,	suppleant	(t.o.m.	§	160	Kommittéer	c)	Nyhetsbrev)	
	 Aleksandra	Palumbo,	suppleant	
	 Susanne	Gustafsson,	adjungerad	kassör	
	
Anmält	förhinder:	 Charlotte	Sandell	
	 Denise	Lundholm	
	
Vid	protokollet:	 Sonja	Hagelberg	
	 Innehåller	§§	150–168	
	
	
	
§	150	Mötets	öppnande	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	hälsade	alla	välkomna.	
	
	
§	151	Fastställande	av	dagordning	
Dagordningen	fastställdes.	
	
	
§	152	Val	av	justerare	
Mötet	valde	Christina	Anehagen	till	justerare.	
	
	
§	153	Föregående	mötesprotokoll	
Protokoll	nr	10-2020	gicks	igenom,	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	
	
	
§	154	Ekonomi	
En	del	varuförsäljning	har	gjorts.	Medlemsavgifter	en	högre	post	än	innan,	men	beror	på	
periodisering	och	medlemsökning.	
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§	155	Medlemsrapport	
Medlemsantalet	stiger	fortfarande	och	är	nu	upp	i	3.305,	100	fler	jämfört	med	juni.	
	
	
§	156	AU-beslut	
Inga.	
	
	
§	157	Valpkurser	–	vad	krävs	för	att	vara	med?	
Beslutade	att	på	verksamhetskonferensen	ta	upp	det	faktum	att	blandraser	och	oregistrerade	pudlar	
deltar	i	kurser	anordnade	av	SPK	som	vill	att	klubben	ska	vara	till	för	endast	pudlar.	Deltagandet	är	
möjligt	då	ägarna	är	medlemmar	i	SPK.	Hur	stävja?	Kan	man	stävja?	Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson	
med	hjälp	av	Malin	Hult	att	skriva	till	SKK	och	fråga	vad	som	gäller.	
	
	
§	158	Verksamhetskonferensen	
3	från	norra,	3	från	västra,	3	från	södra	samt	väntar	svar	från	mellansvenska.	Beslutade	att	gruppen	
för	verksamhetskonferensen	gör	kallelsen	och	där	skriver	allmänna	tidpunkter	som	start	och	slut.	
Lördagen	är	till	för	avdelningarna	själva,	medan	söndagen	ägnas	åt	verksamhetskonferensen.	
Beslutade	att	hotellrum	på	fredagen	bekostas	för	de	långresenärer	som	behöver	komma	redan	då.	
Beslutade	att	Fredrik	Nilsson	frågar	en	allrounddomare,	som	även	är	aktiv	uppfödare,	om	denna	
person	skulle	kunna	medverka	på	lördag	eftermiddag.	Beslutade	att	vi	använder	produkter	från	
shoppen	till	goodie	bags.	
	
	
§	159	Pudelnationalen	2021	
Alla	domare	listade	som	förstahandsval	har	tackat	ja.		Bokningsbekräftelsen	har	fortfarande	inte	
kommit	från	till	tänkt	plats.	
Ansvariga	personer	för	de	olika	grenarna	måste	engageras;	lydnad	och	rally	måste	vara	officiella	
(sista	ansökningsdag	15	november),	agility	alltid	inofficiellt.	Dispens	för	bara	pudlar,	pudlar	företräde	
framför	andra	raser?	Beslutade	att	diskutera	detta	på	verksamhetskonferensen.	Uppdrogs	till	
Beatrice	Utterström	att	skriva	en	text	runt	detta.	
	
	
§	160	Kommittéer	
Avelskommittén	
Rapport	från	Charlotte	Sandell:	
Barbro	Teglöf	har	svarat	gällande	PRCD-4.	Det	behöver	kompletteras,	mer	om	detta	på	nästa	SPK	CS-
möte.	
		
Brev	från	holländska	dvärghundsklubben.	Lotta	har	varit	i	kontakt	med	finska	pudelklubbens	
ordförande,	de	kom	fram	till	att	skriva	ett	gemensamt	brev.	Lotta	kommer	att	skriva	ett	brev	under	
oktober	som	svar	till	holländska	dvärghundsklubben,	som	för	hoppningsvis	de	andra	nordiska	
pudelklubbarna	skriver	under	gemensamt.	
	
Lotta	informerade	att	finska	pudelklubben	kan	ta	emot	DNA-tester	från	sina	medlemmar.		
		
Kopior	på	mejl	som	inkommit	till	avelsrådet	samt	svar	skickas	nu	till	avelskommittén,	vilket	
bestämdes	på	senaste	mötet	med	avelsrådet.	
		
Mejl	har	gått	till	SKKs	uppfödarkommitté	om	att	få	uppfödarlistor	för	samtliga	storlekar	av	pudel	
samt	uppgift	om	vilka	som	har	gått	uppfödarutbildningen.	
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Avelskommittén	har	sett	att	Clumber	spanielklubben	har	ett	digitalt	frågeformulär	gällande	olika	
hälsofrågor	(RAS).	Väldigt	omfattande	men	någonting	att	arbeta	utifrån	om	vi	ska	göra	någonting	
förenklat	inför	SPKs	RAS-uppdatering.		
		
Arbetar	vidare	med	instruktionen	från	avelsrådet	hur	man	hittar	hanhundar	på	Avelsdata.	
		
Övrigt:	
I	arbetsgruppen	för	Pudelns	färger	ingår	Lena	Petri,	sammankallande,	Sonja	Hagelberg,	Fredrik	
Nilsson.	Fler	personer	ska	tillfrågas	att	delta	i	gruppen.	Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson	och	Lena	Petri	
att	skriva	till	SKK	om	standarden.	Uppdrogs	till	Sonja	Hagelberg	att	jämföra	standarden	för	pudel	
med	den	för	chien	particolore	à	poil	frisé	och	översätta	skillnaderna.	Uppdrag	från	tidigare	
Pudelfullmäktige.	
	
Kommittén	för	information,	media	och	marknadsföring	
a)	Facebook/Instagram/Youtube	
Fungerar	mycket	bra.	
	
b)	Hemsidan	
Rullar	på.	100.000		besökare	för	någon	vecka	sedan,	25.000	besökare	i	månaden	i	snitt.	Malin	Hult	
undersöker	vad	det	kostar	att	ha	den	tekniska	delen	för	att	kunna	ha	uppfödarregister	på	hemsidan.	
	
c)	Nyhetsbrev	
Skickat	till	alla	medlemmar.	Bra	respons.	Nästa	utskick	blir	i	slutet	av	september,	idéer	efterfrågas.	
Vad	kan	locka	uppfödare?	
	
d)	Pudelnytt	
Lite	knappt	med	julannonser,	vi	kan	uppmana	avdelningarna	att	få	in	annonser.	Almanackan	kan	
läggas	in	med	uppmaning	att	skicka	bilder.	Vi	ger	idén	till	Mona	Plånborg	Grenholm	att	fylla	den	
halva	sida	som	tidigare	var	avsedd	till	fodersponsor.	Kan	tidningen	bli	digital?		
	
Marknadsföringsgruppen	
Frågor	gått	till	filmteamet	om	småfilmer.	Brev	till	avdelningarna	vad	som	gäller	om	sponsorer.	
Gruppens	sammansättning	är	inte	klar	än.	
	
Utställningskommittén	
Inget	att	rapportera.	
	
Kommittén	för	arbetande	pudlar	
Anna	Johansson	rapporterade	att	en	Facebookgrupp	är	upprättad.	
	
	
§	161	Rapporter	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	

• Södra	avdelningen	ansökte	om	att	ha	dubbelutställning,	vilket	de	senare	drog	tillbaka.	
• Västra	avdelningen,	svårt	att	få	kontakt	med	inbjuden	domare;	problemet	löst.	
• Sveland	angående	annonskampanj.	

	
Övriga	ledamöter	
Christina	Anehagen:		

• Brev	till	nya	pudelägare,	”Lycka	att	äga	en	pudel”,	ett	nyhetsbrev	plus	länk	till	anmälan	till	
SPK.	
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• Beslut	att	Christina	Anehagen	tittar	på	överproduktionen	av	Pudelnytt	både	från	miljö-	och	
ekonomisynpunkt.	

	
Aleksandra	Palumbo:	
Domaransökan	från	Per	Lundström.	Vi	godkänner	Per	Lundström	som	pudeldomare.	Uppdrogs	till	
Aleksandra	Palumbo	att	skicka	in	godkännandepapper.	
	
	
§	162	Inkomna	skrivelser	
Nr	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	

upp/samman-
fattning	

1	 SKK	-	Nya	rutiner	för	röntgen	av	
leder	

	 Skickad	till	
avdelningarna,	
avelskommittén,	
valphänvisningen	och	
webbmaster.	

Tagit	del	av.	

2	 Report	-	från	SPK	södras	domar-	
och	utställningskom.	

	
	

	 Avklarad.	

3	 Banner	 	 	 Fråga	
angående	
banner	för	
våra	
uppfödare	
som	följer	
rasklubbens	
direktiv.	
	
Uppdrogs	till	
Anna	
Johansson	att	
svara	och	
fråga	hur	det	
ska	gå	till.	

4	 Stockholm	Hundmässa	ställs	in!	 	 Skickad	till	
avdelningarna	

	

5	 Södra	avdelningens	beslut	om	
inställda	utställningar	

5a	bilaga	-	
Södras	
inställda	
utställningar	
2020	

	 Meddelat	SKK	
via	Fredrik	
Nilsson.	

6	 Rules	breeding	poodles	-	advice	 	 Ej	vidareskickad	 Charlotte	
Sandell	håller	
på	att	svara.	

7	 SKK	Specialklubbskonferens	-	
digitalt	

7a	bilaga	-	
Fråga	om	
digital	
konferens	
2021	

	Vi	är	positiva	 Besvarad	av	
Anna	
Johansson.	

8	 Medlemsförfrågan	 	 Ny	medlem	 Besvarat	av	
Christina	
Anehagen.	
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Nr	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	
upp/samman-
fattning	

9	 Studiefrämjandet-	HUNDENS	
VECKA	7-13	september	

8a	bilaga	-	
brev	
hundens	
vecka	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
webbmaster	

	

10	 Södra	avd	-	
Verksamhetskonferensen	

	 	 Uppdrogs	till	
Lena	Petri	att	
svara.	

11	 SBK	-	Ändrad	sista	
ansökningsdag	för	prov	o	
tävlingar	nästa	år	

	 	 	

12	 Norra	–	ansökan	om	att	lägga	
till	utställningsdag	

	 Fredrik	Nilsson	har	
ansökt.	

	

13	 Årsbästalistor	arbetande	grenar	
2020	

	 	 Uppdrogs	till	
Anna	
Johansson	att	
svara.	

14	 Mellansvenska	har	frågat	efter	
nyckeln	till	Gubbängen	
	

	 	 Uppdrogs	till	
Anna	
Johansson	att	
svara.	

	
	
	
§	163	Protokoll	från	avdelningarna	
Norra:	bordläggs.	
Västra:	protokoll	nr	8-2020	
Mellan:	–	
Södra:	protokoll	nr	10-2020	och	nr	11-2020	
	
	
§	164	SKK-protokoll	och	information	
Inga.	
	
	
§	165	Övriga	frågor		
Inga.	
	
	
§	166	Finns	det	något	som	inte	får	offentliggöras	innan	justering?	
Nej.	
	
	
§	167	Kommande	möten	
•	8	oktober	(telefon-/videolänksmöte)	
•	24–25	oktober	verksamhetskonferens	
•	8	december	(telefon-/videolänksmöte)	
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§	168	Avslutning		
Fredrik	Nilsson	tackade	ledamöterna	och	avslutade	mötet.	
	
	
Vid	protokollet:	

	

	 ___________________________	 	

Sonja	Hagelberg	

	

Justeras:	

	

	 ___________________________	 	 	___________________________	 	

Fredrik	Nilsson,	ordförande	 Christina	Anehagen,	av	mötet	vald	justerare	


